
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
14. října 2024 od 12:30,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. 
doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., prof. Ing. Radovan 
Soušek, Ph.D., prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Bc. Jana Horáková 
Omluveni:  
doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D. 
Hosté:  
prof. Ing. Petra Bajerová, Ph.D., doc. Petra Mandysová, MSN, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Marek, Ph.D., 
prof. Ing. Petr Němec, Ph.D., Ing. Zdeněk Němec, Ph.D.doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., prof. Ing. Eva 
Schmidová, Ph.D.,  

 
Program: 

 
1. Zahájení. 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE.  

a) DSP Dopravní prostředky a infrastruktura  
b) DSP Transport Means and Infrastructure 

3. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 

4. Žádost o vnitřní rozšíření akreditace navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Historie Fakulty filozofické.  

5. Žádost o vnitřní akreditaci bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu Chemie piva a fermentovaných produktů Fakulty chemicko-
technologické.  

6. Žádost o vnitřní akreditaci bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Biomateriály Fakulty chemicko-technologické. 

7. Žádost o prodloužení akreditace (NAÚ) bakalářského akademicky zaměřeného 
studijního programu Komunikační technika Fakulty elektrotechniky a informatiky.  

8. Žádost o prodloužení akreditace bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Aplikovaná informatika (FES/2018/61/1) Fakulty ekonomicko-správní 
na dostudování. 

9. Oznámení o zpětvzetí žádosti o prodloužení akreditace bakalářského akademicky 
zaměřeného studijního programu Aplikovaná informatika (FES/2024/198/1) 
Fakulty ekonomicko-správní. 

10. Kontrolní zpráva navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Rail 
Vehicles Dopravní fakulty Jana Pernera. 

11. Nápravné opatření navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika 
a management: Mezinárodní management a udržitelnost Fakulty ekonomicko-
správní. 



12. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty 
ekonomicko-správní.  

13. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické. 

14. Harmonogram vnitřního hodnocení kvality studijních programů pro rok 2025. 
15. Nastavení procesu přípravy žádosti o prodloužení akreditace studijního programu. 
16. Různé. 
17. Závěr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH. Následně předal slovo místopředsedkyni RVH, prof. Molkové, která 
přítomné členy RVH seznámila s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Prof. Molková nechala hlasovat o navrženém znění programu.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE 
Prof. Molková připomněla proces vnitřního hodnocení kvality studijních programů (dále jen „SP“) 
na UPCE. 

 
2a Dopravní prostředky a infrastruktura (DFJP/2018/39/1) 
2b Transport Means and Infrastructure (DFJP/2018/44/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání garantku doktorského studijního programu Dopravní prostředky 
a infrastruktura v českém jazyce a Transport Means and Infrastructure v anglickém jazyce, 
prof. Schmidovou, a zástupce fakulty, děkana Dopravní fakulty Jana Pernera, doc. Švandlenku. 
Prof. Šulcová představila průběh hodnocení obou SP v rámci odborné komise včetně závěrů a doporučení 
k dalšímu rozvoji SP. Prof. Schmidová okomentovala mezinárodní rozměr zmíněných studijních programů 
a zapojení doktorandů do řešení projektů.  
K bodu jednání proběhla otevřená diskuze, ve které vystoupili prof. Fusek, prof. Molková. Projednávaly se 
následující body: 

- spolupráce se Slovenskem; 
- přínos kooperace mezi zahraničními a domácími studenty; 
- vysvětlení důvodu, proč studijní programy nebyly hodnoceny externím hodnotitelem. 

Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2a:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Dopravní prostředky a infrastruktura Dopravní fakulty Jana Pernera, 
č. DFJP/2018/39/1. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2b:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Transport Means and Infrastructure Dopravní fakulty Jana Pernera, 
č. DFJP/2018/44/1. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
3. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Dopravní fakulty Jana Pernera 
Prof. Molková požádala děkana Dopravní fakulty Jana Pernera, doc. Švadlenku, aby přiblížil členům RVH 
předložené změny v bakalářském profesně zaměřeném studijním programu Technika, technologie a řízení 
letecké dopravy. Doc. Švadlenka popsal personální změny na fakultě, které mají vliv na uskutečňování 
tohoto studijního programu a uvedl, jakým způsobem bude personální zajištění studijního programu 
řešeno z krátkodobého i dlouhodobého hlediska.  
Doc. Švadlenka představil další připravované kroky: 

- v nejbližším možném termínu bude podána žádost o prodloužení akreditace tohoto SP na 
dostudování stávajících studentů; 

- přijímací řízení do studia pro akademický rok 2025/26 nebude otevřeno; 
- v nejbližším možném termínu bude předložena RVH žádost o závažné změny, která bude 

reflektovat dlouhodobý plán zajištění výuky tohoto studijního programu a změnu garanta tohoto 
SP, vzhledem k podané rezignaci stávajícího garanta prof. Souška; 



- studentům, kteří jsou zapsaní ke studiu ve SP, bude v případě jejich zájmu umožněno získání 
certifikátů u externích partnerů; 

- vzniklá situace byla komunikována s Ministerstvem dopravy ČR, které je příslušným regulačním 
orgánem o uznávání odborné kvalifikace pro tento SP, a situace dál bude řešena s Úřadem pro 
civilní letectví. 

Garant SP prof. Soušek seznámil členy RVH s dlouhodobými problémy, které v rámci tohoto SP byly řešeny 
a s důvody své rezignace na garanta tohoto SP. 
Do veřejné diskuse se zapojili všichni přítomní. Diskutovány byly zejména následující okolnosti. 

- Odlišnosti v podání méně závažné a závažné změny SP a skutečnost, že předložení závažné změny 
vyžaduje předchozí projednání VR DFJP a AS DFJP. 

- Naplnění standardů NAÚ v kontextu předložených změn SP. 
- Skutečnost, že předložené méně závažné změny v uskutečňování SP reagují na mimořádné události 

na pracovišti a pokrývají výlučně realizaci tohoto SP do února 2025. Děkan doc. Švadlenka na toto 
reagoval, že vedení DFJP aktuálně připravuje dlouhodobé řešení, které bude RVH předloženo 
po projednání na VR DFJP a AS DFJP. 

- Okolnosti ztráty osvědčení. 
- Časový rámec vypsání výběrových řízení na akademické pracovníky pro realizaci tohoto SP. 
- Dopad na studenty tohoto SP. 
- Problematika opětovného získání osvědčení DFJP a zajištění možnosti získat certifikát studentům, 

kteří se do přípravy přihlásili.   
 
Člen RVH prof. Soušek dle Opatření rektora č. 7/2017 Zamezení střetu zájmů při působení akademických 
pracovníků v orgánech UPCE neúčastnil uzavřené diskuze a hlasování o změnách ve studijním programu, 
který v tuto chvíli garantuje. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuze. 

prof. Soušek opustil jednání 
V rámci uzavřené diskuse se členové RVH opětovně věnovali již zmíněným podnětům a možnostem řešení 
vzniklé situace.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení 1 k bodu 3 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijního programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana 
Pernera.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
Návrh usnesení 2 k bodu 3 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí informaci děkana Dopravní fakulty Jana 
Pernera doc. Švadlenky, že v nejbližším možném termínu budou předloženy závažné změny studijního 
programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy reflektující dlouhodobé personální zajištění 
studijních předmětů a studijního programu. Současně Dopravní fakulta Jana Pernera předloží žádost 
o-prodloužení akreditace tohoto studijního programu na dostudování stávajících studentů.   
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  

Prof. Soušek se připojil k jednání 
 
4. Žádost o rozšíření vnitřní akreditace navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního 
programu Historie Fakulty filozofické. 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty filozofické, garanta studijního programu doc. Marka 
a místopředsedkyni odborné humanitní komise doc. Mandysovou. 
Doc. Marek obeznámil členy RVH se skutečnostmi, které ho vedli k vytvoření další specializaci v rámci 
studijního programu Historie a s personálním zajištěním této specializace. 



Doc. Mandysová přednesla členům RVH stanovisko komise. Komise navrhuje udělit vnitřní akreditaci 
s nápravným opatřením, které spočívá zejména v doplnění profilu absolventa v rámci nové specializace 
Archeologie.   
K bodu jednání proběhla otevřená diskuze, do které se zapojili prof. Fusek, dr. Bělina a doc. Dušek. 
Diskutovány byly následující body: 

- předpokládaný počet zapsaných studentů do 1. ročníku;  
- úvazky akademických pracovníků, kteří studijní program zajišťují,  
- součet počtu kreditů za povinné předměty a minimálního počtu kreditů za povinně volitelné 

předměty typu A ve studijním plánů studijního programu se specializacemi. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 14. října 2024, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 9 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o rozšíření vnitřní akreditace studijního programu podané dne 21. června 2024, číslo 
FF/2024/201/1, takto: 
Rozšiřuje se vnitřní akreditace navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Historie 
se standardní dobou studia 2 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve 
znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Historické vědy, pro uskutečňování Fakultou filozofickou 
o další studijní plán specializace Archeologie, a to na dobu platnosti akreditace udělené studijnímu 
programu, tedy do 14. září 2030, s nápravným opatřením do 30. listopadu 2024 a vnitřním hodnocením 
kvality realizace studijního programu v druhém pololetí roku 2026. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Žádost o udělení vnitřní akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Chemie 
piva a fermentovaných produktů Fakulty chemicko-technologické 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty chemicko-technologické, děkana, prof. Němce, 
a garantku bakalářského studijního programu Chemie piva a fermentovaných produktů, prof. Bajerovou.  
Prof. Němec představil přítomným členům strategické důvody pro vytvoření nového studijního programu. 
Stanovisko odborné technické komise přednesl místopředseda dr. Němec. Dr. Němec sdělil, že žádost 
obsahovala drobné nedostatky, které byly s garantkou studijního programu v průběhu hodnocení 
vykomunikovány a finální žádost byla garantkou upravena. 
V rámci otevřené diskuze, do které se zapojili prof. Fusek a dr. Bělina, bylo konstatováno, že jde o unikátní 
studijní program se zaměřením do oblasti chemie, a byly nastíněny možnosti případného navazujícího 
studia po absolvování tohoto bakalářského studijního programu. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 14. října 2024, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 26. srpna 2024, číslo 
FChT/2024/204/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Chemie piva 
a fermentovaných produktů se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému 
ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Chemie, pro uskutečňování 
Fakultou chemicko-technologickou, a to na dobu 6 let, tedy do 14. října 2030. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
 



6. Žádost o vnitřní akreditaci bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Biomateriály 
Fakulty chemicko-technologické 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty chemicko-technologické, děkana, prof. Němce, který 
představil důvody, které vedly ke vzniku nového studijního programu. Místopředseda odborné technické 
komise, dr. Němec, přednesl závěry komise. 
K bodu jednání proběhla otevřená diskuze, prof. Němec vysvětlil rozdíl mezi nově navrhovaným SP 
a již realizovaným SP Analýza biologických materiálů. Do diskuze se dále zapojili prof. Fusek a prof. Soušek. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 6:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 14. října 2024, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 13. srpna 2024, číslo 
FChT/2024/203/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému akademicky zaměřenému studijnímu programu Biomateriály 
se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblastí vzdělávání Chemie a Zdravotnické obory, pro uskutečňování 
Fakultou chemicko-technologickou, a to na dobu 6 let, tedy do 14. října 2030. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Žádost o prodloužení akreditace (NAÚ) bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Komunikační technika Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Prof. Molková přivítala na jednání garanta bakalářského studijního programu Komunikační technika, 
dr. Němce. 
Předsedkyně odborné technické komise, doc. Šulcová, představila závěry odborné hodnotící komise. 
Garant studijního programu, dr. Němec, doplnil, že ve finální verzi žádosti, která se bude datovou 
schránkou odesílat na NAÚ proběhla drobná úprava, a to konkrétně v části Součásti SZZ a jejich obsah, 
kde byl chybně uveden název jednoho předmětu, z kterého vycházel okruh části státních závěrečných 
zkoušek, a dále byl proveden drobný zásah do sylabu předmětu. 
Byla diskutována platnost akreditace tohoto studijního programu, která končí v příštím roce, konkrétně 
2. 7. 2025.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty elektrotechniky 
a informatiky podat žádost o prodloužení akreditace bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Komunikační technika (FEI/2024/205/1) a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Žádost o prodloužení akreditace bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Aplikovaná informatika (FES/2018/61/1) Fakulty ekonomicko-správní na dostudování. 
Prof. Molková představila členům RVH žádost Fakulty ekonomicko-správní o prodloužení platnosti 
akreditace bakalářského studijního programu Aplikovaná informatika na dostudování stávajících 
studentů. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje žádost o prodloužení akreditace 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Aplikovaná informatika (FES/2018/61/1) 
Fakulty ekonomicko-správní na dostudování.  



Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Opětovné jednání o žádosti o prodloužení akreditace bakalářského akademicky zaměřeného 
studijního programu Aplikovaná informatika (FES/2024/198/1) Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková připomněla členům RVH zářijové jednání RVH, kde byl na programu tento bod. Děkan 
Fakulty ekonomicko-správní písemně oznámil zpětvzetí žádosti o prodloužení bakalářského studijního 
programu Aplikovaná informatika.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí zpětvzetí žádosti 
o prodloužení akreditace Aplikovaná informatika (FES/2024/198/1) Fakulty ekonomicko-správní.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Kontrolní zpráva navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Rail Vehicles Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková požádala předsedkyni odborné technické komise, doc. Šulcovou, o vyjádření ke kontrolní 
zprávě studijního programu Rail Vehicles Dopravní fakulty Jana Pernera. V rámci diskuse byla řešena tvůrčí 
činnost garanta SP, zejména pak skutečnost, zda garant SP uvedl své klíčové výsledky tvůrčí činnosti. 
Projednávání tohoto bodu bylo přerušeno s výzvou RVH, aby garant studijního programu doc. Lata doložil 
výsledky své tvůrčí činnosti. 
 
11. Nápravné opatření navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika a management: 
Mezinárodní management a udržitelnost Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková požádala předsedkyni odborné ekonomické komise, doc. Kotkovou Stříteckou, o vyjádření 
k nápravnému opatření navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika a management: 
Mezinárodní management a udržitelnost Fakulty ekonomicko-správní. Bylo konstatováno, že požadavky 
nápravného opatření byly splněny.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 11: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí nápravné opatření 
navazujícího akademicky zaměřeného studijního programu Mezinárodní management a udržitelnost 
(FES/2024/195/1) Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
12. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková seznámila přítomné s žádostí Fakulty ekonomicko-správní na změnu garanta bakalářského 
studijního programu Informatika a systémové inženýrství vyučovaném v českém jazyce a bakalářského 
studijního programu Informatics and Systém Engineering v anglickém jazyce. Změna je vyvolaná 
ukončením pracovního poměru stávajícího garanta na Fakultě ekonomickp-správní.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 12: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
ekonomicko-správní o změnu garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 
Informatika a systémové inženýrství (FES/2017/3/1) a postoupí informaci Národnímu akreditačnímu 
úřadu. 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
ekonomicko-správní o změnu garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 
Informatics and System Engineering (FES/2017/4/1) a postoupí informaci Národnímu akreditačnímu 
úřadu. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 



13. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková seznámila přítomné se změnami méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty filozofické, které jsou reakcí na ukončení pracovního poměru garantů a vyučujících 
dotčených předmětů profilujícího základu nebo dalšími personálními změnami v rámci kateder a dotýkají 
se 6 studijních programů.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 13: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
14. Harmonogram vnitřního hodnocení kvality studijních programů pro rok 2025. Plán hodnocení 
2025.xlsx 
Prof. Molková představila harmonogram vnitřního hodnocení kvality pro rok 2025, kdy bude odbornou 
humanitní komisí hodnoceno celkem 8 studijních programů, odbornou ekonomickou komisí celkem 
6 studijních programů a odbornou technickou komisí celkem 36 studijních programů. Diskuze k tomuto 
bodu byla zaměřena na velkou zátěž technické komise, na dalším jednání RVH bude připraven k diskusi 
návrh řešení situace.  
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 14: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje harmonogram hodnocení kvality 
studijních programů Univerzity Pardubice pro rok 2025. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
15. Nastavení procesu přípravy žádosti o prodloužení akreditace studijního programu. 
Prof. Čapek seznámil přítomné členy RVH s problematikou procesu přípravy žádosti o prodloužení 
akreditace studijního programu. Na toto téma proběhla diskuze členů RVH, ze které vyplynulo, že studijní 
programy, do kterých se přijímají noví studující, by měly mít pro daný akademický rok, do kterého jsou 
studující následně zapisováni, platnou akreditaci.  
 
16. Různé. 
V rámci bodu různé byla otevřena diskuze o nutnosti přítomnosti garanta a zástupce fakulty 
při projednávání žádostí o udělení/rozšíření/prodloužení akreditace a hodnocení kvality. Dále byl 
diskutován výklad části metodiky NAÚ, která se týká maximálního úvazku akademických pracovníků, kteří 
personálně zabezpečují studijní program. 
 
11. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 

Pardubice dne 14. října 2024 
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